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Närvarande:
Ole-Jörgen Persson, ordf Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 
(M)
Åsa Nilsson Söderström (L)
Toni Mellblom, stadsdelsdirektör
Abdi-Nur Isse, avdelningschef, individ- och familjeomsorg
Ylva Forslund, Einar Mattsson
Igor Borg, Fastpartner
Håkan Rosander, Lunda företagsgrupp
Malin Sandström, Brandförsvaret
Kenny Bungss, Arriva
Linnea Eklöf, fastighetsägarna Järva

Tidpunkt:
Kl 09.00-10.00

Plats:
Digitalt möte

1. Mötet öppnas
Ordföranden öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
Val av justerare: Ole-Jörgen Persson och Åsa Nilsson 
Söderström

2. Föregående protokoll

3. Lägesbild polisen
Polisen deltar inte vid dagens möte

4. Lägesbild förvaltningen
Toni Mellblom informerar om att förvaltningen arbetar 
aktivt med att hantera effekterna av den för närvarande 
eskalerande smittspridningen av Covid-19. Förvaltningen 
har en god beredskap sedan tidigare. De utåtriktade 
verksamheterna såsom fritidsgårdar och medborgarkontor är 
fortsatt öppna med säker drift för att motverka 
smittspridning.

Årets alla trygghetsinventeringar har nu genomförts, den 
senaste var i Hjulsta och i Bromsten. Alla protokoll med 
förslag på åtgärder skickas till de som deltog vid respektive 
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inventering. Även brottsförebyggande rådet kommer få ta 
del av dessa. 

Åsa Nilsson Söderström ställde frågor kring de två 
handgranater som kastats in i bostadshus i Bromsten, och 
menade att läget i Bromsten just nu inte upplevs som lugnt 
av de boende. 

Sammantaget bedöms att läget i stadsdelsnämndsområdet 
för närvarande är lugnt. 

5. Lägesbild övriga
Ylva Forslund, Einar Mattsson
Lugnt i området.  Fortsatta problem med en hemlös person 
som uppehåller sig i EM´s bostäder. 

Igor Borg, Fastpartner
Ingenting att rapportera från Tensta.

Håkan Rosander, Lunda företagsgrupp
Relativt lugnt i området. Det har dock förekommit slangning 
av diesel vid 3-4 tillfällen under hösten.

Malin Sandström, Storstockholms brandförsvar
Lugnt i stadsdelsnämndsområdet. Brandförsvaret arbetar 
med att bygga samverkan, vill vara en aktiv del i det 
trygghetsskapande arbetet. 

Kenny Bungs, Arriva
Inom kort planeras för att påstigning på bussarna återigen 
kommer ske vid den främre ingången. Finns en farhåga för 
ökade ordningsstörningar eftersom det innebär att färdbevis 
måste uppvisas.

Linnea Eklöf, Järva fastighetsägare
Det finns statistik från 2019 som visar på att antalet 
bostadsinbrott i Tensta och Hjulsta har minskat. Arbetet med 
digitala bomlås fortsätter. Hittills har det bedrivits i 
projektform. 

6. Övriga frågor
Malin Sandström informerar om ett gott exempel på hur 
brandförsvaret i samverkan med skolan har hanterat en 
”challenge” från sociala medier som går ut på att tända eld i 
papperskorgar på skoltoaletter.
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7. Nästa möte
Ole-Jörgen Persson tackar för mötet och återkommer med 
tid för möte efter årsskiftet.

Datum för justering

Ole-Jörgen Persson Åsa Nilsson Söderström


	Protokoll brottsförebyggande rådet, 13 november 2020

